
RADA GMINY GASZUWICE 
44.293 Gaszowice, ul. Rycluitowska 2 

Protokół  Nr 22/2016 
z sesji Rady Gminy Gaszowice 

z dnia 30 czerwca 2016 r. 

Sesja odbyła się  w Ośrodku Kultury i Sportu w Gaszowicach, przy ul. Rydułtowskiej 7. 

W obradach uczestniczyło (na stan 15 radnych) — 12 radnych - (nieobecny radny Piotr Górecki, 

radny Tadeusz Korecki, radny Mieczysław Szymik). 
Lista obecności — zał. do protokołu. 
Uczestniczyły również  osoby zaproszone jak w liście obecności — zał. do protokołu. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
Przewodniczący Rady o godzinie 16.00 otworzył  sesję  i powitał  wszystkich obecnych słowami: „Na 
podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otwieram Sesję  
Rady Gminy Gaszowice witam gości, witam radnych". Na podstawie listy obecności stwierdził, że 

na ogólną  liczbę  15 radnych obecnych jest 12 radnych, podkreślając tym samym, że obrady są  
prawomocne. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem 
o sesji. Następnie przedstawił  porządek obrad, następującej treści: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 30 maja 2016 r. 
4. Sprawozdanie z prac Wójta realizowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
6. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia i Młodzieży. 
7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów. 

8. Współpraca Gminy Gaszowice z Powiatem Rybnickim oraz okolicznymi gminami. 
9. Działalność  promocyjna Gminy Gaszowice. 
10. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 
a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2016; 
b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata 
następne; 
c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Rydultowy w roku 2016; 

d) podjęcie uchwały w sprawie wzoru, warunków i trybu składania deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości zamieszkałych i niezamieszkałych; 

e) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Gaszowice. 
11. Wolne wnioski i informacje. 
12. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
13. Zamknięcie obrad. 
Zawiadomienie o sesji wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady zwrócił  się  z zapytaniem czy któryś  z uczestników sesji wnosi uwagi bądź  
propozycje zmian do przedstawionego porządku obrad. 
Wójt wniósł  zmianę  w porządku obrad polegającą  na dodaniu w punkcie 10. Rozpatrzenie projektów 

uchwał  i ich podjęcie podpunktu f) w brzmieniu: „podjęcie uchwały w sprawie opinii dotyczącej 
zweryfikowanej propozycji planu Aglomeracji Lyski". W uzasadnieniu Wójt poinformował, że 

w dniu 21 czerwca br. do Urzędu Gminy wpłynęło pismo Marszałka Województwa Śląskiego, który 

prowadzi postępowanie administracyjne w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Lyski, której 
proponowany obszar obejmuje również  tereny Gminy Gaszowice. W związku z powyższym wnosi 
przedmiotowy projekt pod obrady Rady, celem wydania opinii w formie uchwały do treści 

zweryfikowanej propozycji planu Aglomeracji Lyski. Nadmienił  również, że dokumenty 

przedstawione zostały podczas wszystkich posiedzeń  komisji, które zaopiniowano pozytywnie. 
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Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  do radnych, czy są  pytania do przedstawionego 
wniosku przez Pana Wójta, nikt nie zabrał  głosu. W związku z powyższym Przewodniczący Rady 

poddał  wniosek o zmianę  porządku obrad pod głosowanie, które przebiegało następująco: 

Głosowanie:  
- 12 - głosów „za", 
- O - głosów „przeciw", 
- O - głosów „wstrzymujących się" 
W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek o zmianę  porządku obrad został  przyjęty 

jednogłośnie. 

W związku z powyższym porządek obrad został  rozszerzony w punkcie 10 o podpunkt f) 
i przedstawia się  następująco: 
„ 10. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 
a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2016; 
b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata 
następne; 
c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Rydultowy w roku 2016; 
d) podjęcie uchwały w sprawie wzoru, warunków i trybu składania deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości zamieszkałych i niezamieszkałych; 

e) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Gaszowice; 
1) „podjęcie uchwały w sprawie opinii dotyczącej zweryfikowanej propozycji planu Aglomeracji 
Lyski". 
Nie wniesiono uwag i przystąpiono do dalszej realizacji porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 30 maja 2016 r. 
Przewodniczący Rady poinformował, że protokół  radni otrzymali na podane adresy e-mail oraz był  
wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy w siedzibie Rady i radni mieli możliwość  zapoznania się  
z jego treścią. Następnie zwrócił  się  do Wiceprzewodniczącej Rady o odczytanie punktu 

dotyczącego interpelacji, wniosków, zapytań  z protokołu z sesji z dnia 30 maja 2016 r. 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała punkt Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi 
z protokołu, o którym mowa powyżej. 
W uzupełnieniu interpelacji i zapytań  z poprzedniego protokołu Wójt w nawiązaniu do zapytania 
radnego Szymona Korbla w zakresie informacji o podmiocie dokonującym zakupu samochodu 

pożarniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Szczerbicach podał  do wiadomości, że Gmina 

Gaszowice przeprowadzi postępowanie przetargowe na zakup średniego samochodu ratowniczo-

gaśniczego dla potrzeb tej jednostki. 

Następnie Przewodniczący Rady powiedział, że protokół  czytali: Marek Masarczyk, Mieczysław 

Szymik, Krzysztof Lorek, Tadeusz Korecki, Barbara Watoła, Jerzy Kawulok, Rafał  Zdziebczok, Piotr 
Górecki, Ilona Sklarek, Agnieszka Pytlik, Szymon Korbel, Ewa Biernacka, Józef Szawerna, Damian 
Krauze, Andrzej Cieślok, ponadto protokół  czytał  Pan Wójt. 
Kolejno Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ktoś  z obecnych wnosi jakieś  uwagi do 

protokołu. Nikt nie wniósł  uwag co do jego treści, po czym Przewodniczący poddał  protokół  pod 

głosowanie. Protokół  przyjęto jednogłośnie. 

4. Sprawozdanie z prac Wójta realizowanych w okresie międzysesyjnym. 
Wójt przedstawił  informację  o podjętych działaniach w okresie międzysesyjnym tj. od 31 maja 

2016 r. do 30 czerwca 2016 r. następującej treści: 
„ 1.4 czerwca przy Gimnazjum w Piecach odbył  się  VII Powiatowy Przegląd Artystyczny połączony 

z obchodami Gminnego Dnia Dziecka. 
2. 5 czerwca na terenie gminy Gaszowice i Lyski odbył  się  Rajd Samochodowy. 
3. W dniach 6-7 czerwca uczestniczyłem w Szczyrku w warsztatach szkoleniowych zorganizowanych 
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przez Województwo Śląskie wraz z Polską  Agencją  Informacji i Inwestycji Zagranicznych w celu 
przekazania wiedzy dotyczącej atrakcyjności gmin w przyciąganiu i utrzymaniu inwestorów, 

tworzenie marki gminy oraz możliwości pozyskania środków unijnych z Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Śląskiego. 
4. 9 czerwca uczestniczyłem w Walnym Zebraniu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 

w Rybniku. 
5. W dniach 13 i 14 czerwca uczestniczyłem w Konferencji członków Związku Gmin i Powiatów 
Subregionu Zachodniego w Brennej. 
6. 16 czerwca uczestniczyłem w kolejnym spotkaniu roboczym dot. budowy drogi Pszczyna - 
Racibórz. 
7. 16 czerwca w Raciborzu uczestniczyłem w Walnym Zebraniu członków Euroregionu Silesia. 

8. W dniach 17-18 czerwca brałem udział  w Dniach Bruntala. 
9. 18 czerwca w Piecach odbył  się  turniej piłki nożnej o puchar Wójta Gminy - rocznik 2004 i młodsi. 

Wójt podał  do wiadomości, że podczas turnieju Gminę  reprezentowała Pani Sekretarz. 

10. 21 czerwca odbyło się  w OKiS uroczyste spotkanie Wójta z najlepszymi sportowcami 
i ich rodzicami Gminy Gaszowice. 
11. 24 czerwca we wszystkich szkołach nastąpiło zakończenie roku szkolnego. Uczniowie 

z najwyższymi średnimi otrzymali nagrody wójta. 
12. 25 czerwca na boisku w Czernicy odbyły się  gminne zawody pożarniczo-sportowe. 

Wójt nadmienił, że Gminę  reprezentował  Zastępca Wójta — Zbigniew Goworowski. 
Podpisałem: 

1. Zarządzenie w sprawie upoważnienia Starszego Pracownika Socjalnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Gaszowicach do prowadzenia postępowań  w sprawie świadczenia 

wychowawczego, a także wydawania w tych sprawach decyzji. 

2. Zarządzenie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Ośrodka Kultury i Sportu 

w Gaszowicach za okres od 01.01.2015 r. do 31.12.2015 r. 
3. Zarządzenie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki 

Publicznej za okres od 01.01.2015 r. do 31.12.2015 r. 
4. Siedem zarządzeń  w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016. 

5. Zarządzenie w sprawie przygotowania, przeprowadzenia i udziału zespołu specjalistyczno-

zadaniowego ds. HNS w regionalnym ćwiczeniu obronnym „RCO-2016". 

6. Zarządzenie w sprawie uchylenia Zarządzenia NR W.0050.130.2013 z dnia 30 września 

2013 roku w sprawie zasad dotyczących wystawiania upomnień  i tytułów wykonawczych 

w Gminie Gaszowice. 
7. Zarządzenie w sprawie konsultacji projektów uchwał  w sprawie zatwierdzenia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Gaszowice oraz w sprawie wzoru, 

warunków i trybu składania deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi dla nieruchomości zamieszkałych i niezamieszkałych. 

8. Zarządzenie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Ośrodka Kultury 

w Czernicy za okres od 01.01.2015 r. do 31.12.2015 r." 

Ponadto Wójt podał  do wiadomości, że: „w wyniku zakończenia procedury przetargowej na zadanie 

pn. „Budowa boiska wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej w Czernicy" do realizacji 

zadania wybrana została firma z Rogowa Szczyrba S.C. na kwotę  446.250,32 — okres gwarancji 

48 miesięcy". 
Radny Szymon Korbel zapytał  czy są  nowe wiadomości w sprawie drogi Pszczyna - Racibórz. Wójt 

podał  do wiadomości, że do końca sierpnia ma być  wydana decyzja środowiskowa, a nadto 

prowadzone są  prace przez geodetów w terenie. 
Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ma ktoś  uwagi bądź  pytania do 
przedstawionego sprawozdania. Nikt nie zabrał  głosu. 
Do informacji przestawionych w ramach sprawozdania z prac Wójta nie wniesiono uwag. 
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5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej — Krzysztof Lorek przedstawił  sprawozdanie z posiedzenia 

Komisji, które odbyło się  w dniu 27 czerwca 2016 r. o godzinie 1500  w sali narad Urzędu Gminy. 

Tematyką  posiedzenia było: 
1. Kontrola udzielonych dotacji na budowę  przydomowych oczyszczalni ścieków. 

2. Analiza materiałów na sesję, sprawy bieżące. 
Przewodniczący komisji odczytał  protokół  z przeprowadzonej kontroli informując, że Komisja 

do przedłożonych dokumentów podczas trwania kontroli nie wniosła uwag ani zastrzeżeń. Po 
przeprowadzeniu kontroli, zapoznaniu się  z obowiązującymi przepisami i przeanalizowaniu 
przedstawionych dokumentów oraz wyjaśnieniach Kierownika Referatu Ochrony Środowiska 

i Rozwoju Gminy Urzędu Gminy Gaszowice stwierdzono że, prowadzona dokumentacja dotycząca 

naboru oraz rozliczenia wniosków związanych z realizacją  Programu budowy przydomowych 
oczyszczalni ścieków jest przejrzysta i czytelna, przeprowadzona zgodnie z obowiązującymi 
przepisami i nie stwierdzono w niej żadnych uchybień. Poinformował  również, że Komisja nie 

wniosła uwag do materiałów na sesję  i pozytywnie zaopiniowała przedstawione projekty uchwał. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącego Komisji 
w zakresie przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu. Do protokołu nie 

wniesiono uwag. Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych 
i Młodzieży. 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Młodzieży — Jerzy 

Kawulok przedstawił  sprawozdanie z posiedzenia Komisji, które obyło się  w dniu 23 czerwca 

2016 r. o godz. 16°°  w sali narad Urzędu Gminy. 
Tematyką  posiedzenia było: 
1. Funkcjonowanie klubów sportowych na terenie gminy 
2. Materiały na sesję  i sprawy bieżące. 
Przewodniczący Komisji w skrócie omówił  sprawozdania z działalności poszczególnych klubów 

przedłożone przez Prezesów Klubów Sportowych oraz poinformował, że w dniu 27 czerwca 

2016 r. od godz. 17°°  odbył  się  objazd placówek sportowych, w którym uczestniczyli członkowie 

komisji oraz Zastępca Wójta Gminy. Nadmienił  również, że Komisja nie wniosła uwag do 

materiałów na sesję  i pozytywnie zaopiniowała przedstawione projekty uchwał. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącego Komisji 
w zakresie przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu i nie wniesiono uwag. 

Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów — Ewa 

Biernacka przedstawiła sprawozdanie z posiedzenia Komisji, które odbyło się  w dniu 28 czerwca 

2016 r. o godz. 13°°  w sali narad Urzędu Gminy. 
Tematyką  posiedzenia było: 
1. Eksploatacja oczyszczalni ścieków w Suminie, analiza kosztów za 2015 rok, sytuacja bieżąca. 

2. Bieżąca analiza uchwał  i rozpatrywanie spraw. 
Przewodnicząca Komisji poinformowała, że Komisja przeanalizowała informację  na temat 

funkcjonowania Oczyszczalni Ścieków w Suminie, a także nie wniosła uwag do materiałów na sesję  
i pozytywnie zaopiniowała przedstawione projekty uchwał. Nadmieniła również, że po realizacji 
punktów zawartych w tematyce posiedzenia Komisja wraz z Kierownikiem Referatu Ochrony 
Środowiska i Rozwoju Gminy wizytowała na Oczyszczalni Ścieków w Suminie. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącej Komisji 
w zakresie przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu i nie wniesiono uwag. 
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Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radny Andrzej Cieślok w nawiązaniu do zapisów protokołu przedstawionych przez 

Przewodniczącą  Komisji Rozwoju zapytał  jak gmina jest przygotowana na wypadek wystąpienia 

gwałtownych burz, czy zakupiono odpowiednią  ilość  plandek, folii i innych niezbędnych materiałów. 

Wójt udzielił  informacji, że nie ma sygnałów z jednostek OSP o jakichkolwiek brakach, więc można 

twierdzić, że jesteśmy przygotowani, by udzielić  pomocy w razie wystąpienia burz bądź  nawałnic. 

Kolejno głos zabrał  Komendant Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP 

Czesław Kasperzec informując, że zgodnie z wytycznymi pisma Komendy Miejskiej Państwowej 

Straży Pożarnej w Rybniku, zostało zakupionych 10 sztuk plandek, 5 rolek folii czarnej budowlanej 
oraz gwoździe i jedna rolka sznurka, cały materiał  jest składowany w jednostce OSP Gaszowice, gdyż  
taka była decyzja Komendy Miejskiej. Na wypadek jakichkolwiek szkód składowany materiał  jest 

do dyspozycji wszystkich jednostek OSP. 

8. Współpraca Gminy Gaszowice z Powiatem Rybnickim oraz okolicznymi gminami. 
Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy otrzymali informacje w tym zakresie wraz 
z materiałami na sesję. Jak wynika z przedstawionych protokołów z posiedzeń  komisji temat był  
omawiany podczas posiedzeń  komisji, do którego uwag nie wniesiono. Następnie Przewodniczący 

zapytał, czy któryś  z radnych ma pytania w zakresie tego tematu. Nikt nie miał  pytań. 

9. Działalność  promocyjna Gminy Gaszowice. 
Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy otrzymali informacje o powyższej tematyce wraz 

z materiałami na sesję. Jak wynika z przedstawionych protokołów z posiedzeń  komisji temat był  
omawiany podczas posiedzeń  komisji, do którego uwag nie wniesiono. Następnie Przewodniczący 

zapytał, czy któryś  z radnych ma pytania w zakresie tego tematu. Nikt nie miał  pytań. 

10. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 
a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2016; 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 
do którego uwag nie wniesiono. Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, Skarbnik Gminy 

odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie:  
12 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się" 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.22.124.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 30 czerwca 2016 r. 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2016 - stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata 
następne; 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 
do którego uwag nie wniesiono. Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, Skarbnik Gminy 

odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie:  
12 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
O — głosów „wstrzymujących się". 

5 



Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.22.125.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 30 czerwca 2016 r. 
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata następne - stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Rydułtowy w roku 2016; 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 
do którego uwag nie wniesiono. Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, Skarbnik Gminy 

odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie:  
12 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.22.126.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 30 czerwca 2016 r. 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Rydułtowy w roku 2016 - stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

d) podjęcie uchwały w sprawie wzoru, warunków i trybu składania deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości zamieszkałych i niezamieszkałych; 

Przewodniczący Rady nadmienił, że w dniach od 10.06.2016 r. do 14.06.2016 r. Wójt Gminy 
Gaszowice przedstawił  do konsultacji projekt uchwały. We wskazanym okresie nie wpłynęła żadna 
uwaga/opinia do przedstawionego projektu uchwały. Poinformował, również, że projekt uchwały 

omawiany był  na posiedzeniach komisji, do którego uwag nie wniesiono. Po udzieleniu głosu przez 

Przewodniczącego Rady, Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Przewodniczący 

Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu 

uchwały nie wniesiono uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie:  
12 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.22.127.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 30 czerwca 2016 r. 
w sprawie wzoru, warunków i trybu składania deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi dla nieruchomości zamieszkałych i niezamieszkałych - stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu 

e) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Gaszowice; 
Przewodniczący Rady nadmienił, że w dniach od 10.06.2016 r. do 14.06.2016 r. Wójt Gminy 
Gaszowice przedstawił  do konsultacji projekt uchwały. We wskazanym okresie nie wpłynęła żadna 

uwaga/opinia do przedstawionego projektu uchwały. Poinformował, również, że projekt uchwały 

omawiany był  na posiedzeniach komisji, do którego uwag nie wniesiono. Po udzieleniu głosu przez 

Przewodniczącego Rady, Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Przewodniczący 

Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu 

uchwały nie wniesiono uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowanie:  
12 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.22.128.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 30 czerwca 2016 r. 
w sprawie zatwierdzenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Gaszowice 
- stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

f) podjęcie uchwały w sprawie opinii dotyczącej zweryfikowanej propozycji planu Aglomeracji 
Lyski. 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 
do którego uwag nie wniesiono. Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, 
Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  
z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono 
uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie:  
12 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.22.129.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 30 czerwca 2016 r. 
w sprawie opinii dotyczącej zweryfikowanej propozycji planu Aglomeracji Lyski - stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu 

11. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczący Rady: 
- poinformował, że kolejna sesja planowana jest na dzień  25.08.2016 r. na godz. 16.00 w sali Ośrodka 

Kultury i Sportu w Gaszowicach, 
- podał  do wiadomości, że ze względu na przerwę  wakacyjną  w miesiącu lipcu nie ma sesji ani 
posiedzeń  komisji więc dyżury nie będą  pełnione, ponadto przedstawił  harmonogram dyżurów 

radnych na miesiąc sierpień, który przedstawia się  następująco: 
4 sierpień  — Kawulok Jerzy 
11 sierpień  — Zdziebczok Rafał  
18 sierpień  — Sklarek Ilona 
25 sierpień  — Krauze Damian 

Bieżąca korespondencja:  
1) wpłynęły zaproszenia: 
- od Dyrektora Biura Stowarzyszenia Gmin Górniczych w Polsce na doroczną  konferencję  gmin 

górniczych, na dzień  20 czerwca 2016 r. w Ustroniu, 
- od Zarządu Stowarzyszenia Lyskor na obchody Nocy Świętojańskiej na dzień  24 czerwca 2016 r. 

w Pstrążnej; 
2) pocztą  e-mail zostały przekazane uchwały popierające działania mające na celu utworzenie 
niezależnego Śląskiego Instytutu Onkologii. 
Wszelka korespondencja jest do wglądu w Urzędzie Gminy w siedzibie Rady. 

Wójt skierował  zaproszenie na Turniej Sołectw, który odbędzie się  w dniu 16 lipca br. 
w Szczerbicach, w jego organizację  zaangażowani są  wszyscy sołtysi naszej Gminy. Podał  również  
do wiadomości, że dożynki w formie „zakończenia lata" odbędą  się  w dniu 28 sierpnia 2016 r. 
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w Lukowie Śląskim. 

12. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
1. Radny Szymon Korbel w nawiązaniu do informacji o prowadzonym postępowaniu w sprawie 
dyrektora przedszkola w Czernicy przedstawionej w ramach sprawozdania z posiedzenia Komisji 
Oświaty, zapytał  wójta o możliwość  przybliżenia sprawy. W tym temacie Zastępca Wójta Zbigniew 
Goworowski udzielił  informacji, że w związku z pisemnymi zarzutami pracowników przedszkola 
wobec pani dyrektor sprawa na nasz wniosek została skierowana do Rzecznika Dyscyplinarnego dla 
Nauczycieli przy Wojewodzie Śląskim, i obecnie trwa postępowanie wyjaśniające o uchybienie 

godności zawodu i obowiązkom nauczyciela. Wójt dodał, że po zakończonym postępowaniu 
i udzielonej odpowiedzi od Rzecznika Dyscyplinarnego dla Nauczycieli, Rada zostanie 
poinformowana o podjętych decyzjach. 

2. Radna Barbara Watoła poruszyła temat zgłaszany przez mieszkańców, a dotyczący dróg 
dojazdowych do posesji, których kwalifikacja gruntowa uległa zmianie po przeprowadzonej 
zeszłorocznej modernizacji ewidencji gruntów i budynków w Starostwie Powiatowym w Rybniku. 
W odpowiedzi Wójt poinformował, aby z takimi sprawami mieszkańcy indywidulanie zgłaszali się  
w Urzędzie Gminy, gdzie pracownicy ds. podatków udzielą  informacji na temat sposobu 
zakwalifikowania, do poszczególnych klas gruntowych, a pracownik ds. gospodarki gruntami 
przedstawi temat możliwości ewentualnego przejęcia tych gruntów przez gminę. 

3. Radna Ewa Biernacka zapytała wójta jak została rozwiązana kwestia dotycząca różnic 
w wymiarze etatów pedagogów szkolnych zatrudnionych w naszych szkołach, która była poruszana 
na poprzednim posiedzeniu Komisji Rozwoju. W odpowiedzi Wójt udzielił  informacji, że sprawa ta 

została przeanalizowana i od września w każdej szkole pedagog będzie zatrudniony na pełny etat. 

13. Zamknięcie obrad 
Przewodniczący Rady po wyczerpaniu porządku obrad zamknął  sesję  Rady Gminy Gaszowice. 

Sesja trwała do godziny 17.00. 

Protokołowała: 
/-/ Anna Zimny 

PRZEWOD CZĄCY RADY 

mgr Mar Ma arczyk 
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